
 

 
 

1. konferenca o planinskem gospodarstvu ‐ Ig, 26.11.2011 
 

ANALIZA ANKETE ZA UDELEŽENCE 
 

Anketo je oddalo 47 od 78 udeležencev konference 
1. Splošna ocena konference 
Možne so bile ocene od 1 (najslabše) do 5 (najboljše) 

 

  povprečna ocena 

1.1 VSEBINA KONFERENCE  4,51 

1.2 ORGANIZACIJA  4,57 

1.3 METODE DELA  4,28 

1.4 LOKACIJA  4,81 

1.5 TERMIN   4,55 

SKUPNA POVPREČNA OCENA  4,54 

 
2. Ocena posameznih delavnic 
Možne so bile ocene od 1 (najslabše) do 5 (najboljše) 
 

povprečne ocene 
Izbor 

tematike 
Predstavljena 

vsebina 
Izvedba 

Povprečna ocena 
delavnice 

1. delavnica:  
LASTNIŠTVO PLANINSKIH KOČ in 10 % LASTNIŠKI DELEŽ PZS 

4,42  4,24  4,21  4,29 

2. delavnica:  
PLANINSKA KOČA ‐ DEL GORSKE NARAVE  

4,64  4,36  4,10  4,37 

3.  delavnica:  EKONOMIKA  PLANINSKIH  KOČ  IN MOŽNOSTI 
SKUPNEGA  NASTOPA  DO  DOBAVITELJEV  MATERIALA  IN 
STORITEV  

4,40  4,10  4,00  4,17 

4.  delavnica:  OPREMLJENOST  PLANINSKIH  KOČ:  ČISTILNE 
NAPRAVE IN POŽARNA VARNOST  

4,76  4,44  4,33  4,51 

5. delavnica:  
VODNIŠKA DEJAVNOST IN PLANINSKE KOČE  

4,25  3,92  3,83  4,00 

6.  delavnica:  PLANINSKA  KOČA  KOT  UČNO  ALI 
INTERPRETACIJSKO SREDIŠČE (6. delavnica) 

4,44  4,30  3,89  4,21 

7. delavnica:  
SOFINANCIRANJE VZDRŽEVANJA IN OBNOV PLANINSKIH KOČ 

4,73  4,27  4,30  4,43 

 
3. Pohvale, kritike (kaj so udeleženci posebej pohvalili, oz. jim ni ugajalo) 
 

Pohvala  PZS  v  novi  sestavi  za  inovativnost  in  dostopnost  –  zelo  perspektivno  zastavljen  program  in 
kvaliteten. 

Pohvale našemu vodstvu in strokovni službi. 

Pohvale za kosilo 

Čestitke za uspešno  realizacijo urnika. Pohvalila bi nasploh  idejo konference. Teme so bile dobro  izbrane, 
predstavitve pa so bile glede na časovnico predolge in smer debate (mogoče tudi predlogi sklepov) bi lahko 
bili v naprej pripravljeni. 

Pohvale za aktualnost tem. 



Pohvala ideji o organizaciji konference, škoda zaradi vzporednih delavnic. 

Pohvale, da se je konferenca sploh odvila. 

Pohvale za delavnico št. 4. – predstavitev pomembnosti vloge požarne varnosti, ter skrbi vplivov na okolje, 
menim, da tem stvarem posvečamo premalo pozornosti. 

Pohvale za raznolikost in pomembnost tem delavnic. 

V redu. 

Pohvale izboru tematike. 

Odprta razprava, možnost odpreti probleme. 

Da se je konferenca sploh pripravila, saj sem to predlagal že več let. Vsebinskih vprašanj – tem je bilo za eno 
konferenco preveč, zato vsebina ni bila dovolj poglobljena , predvsem s strani nas udeležencev. 

Pohvale za 1. in 5. delavnico. 

Ni mi ugajala predstavitev tujih koč v Alpah, saj imamo pri nas dovolj koč za predstavitev. 

Pohvale za tematiko 6. Delavnice. 

Pohvalno, vsebina in tematika. 

Pozitivna kombinacija gospodarjev in vodnikov. 

Veliko stvari je bolj jasnih. PZS opravila svojo dolžnost. 

Predolgo, nekateri predlogi so se enostavno prezrli ali preslišali. Žal! 

Posebej bi pohvalil Rotovnika. 

Čistilne naprave, dodatna interpretacija učne sheme okoli koče. 

Pohvalil  bi  izbrane  tematike.  Delavnice  se  prekrivajo,  potrebno  več  prisotnih  članov  iz  društva.  Malo 
predolga konferenca. 

Vodniška dejavnost in planinske koče. 

Delavnica št. 5; izhodiščna izbira polemike je bila napačna. Morali bi začeti – kakšne imamo želje in kakšne 
naj bi bile naše koče. 

M. Keršič Svetel; pristopi do prepoznavanja nove vsebine koče; odlično za razmislek  in nadaljno delo PD v 
zvezi s kočo. 

Pohvala za vodenje – Tone Tomše. 

Pohvale za 2. in 4. delavnico. 

Ni se držalo ure. 

Pohvale za: Tone Tomše, Drago Dretnik, Marjeta Keršič Svetel. 

Da smo slišali veliko različnih mnenj in možnosti. 

Prevelike skupine. 

 
4.  Predlogi  udeležencev  za  organizatorje  in  za  prihodnje  konference  s  področja  planinskega 

gospodarstva: 
 

Teme  dobro  pripravljene  –  treba  je  še  več  takšnih  izobraževalnih  seminarjev  –  takšna  izobraževanja  in 
srečanja so potrebna, da dvignemo našo kvaliteto na višjo raven. 

Delavnice  ločiti  časovno,  tako  da  se  lahko  posameznik  udeleži  vseh  delavnic,  lahko  tudi  dvodnevna 
konferenca 



Ena od prihodnjih delavnic: Kaj lahko gospodarji oz. oskrbniki PD pričakujejo od strokovne službe PZS in kaj 
ne. Mislim, da predlogu o  skupnem nastopu do dobaviteljev nismo dali prave priložnosti,  zato bi ga bilo 
potrebno še enkrat obravnavati, vsaj glede zavarovanj in električne energije. 

Če je le mogoče, naj se pripravi še kakšna konferenca o drugih temah. Hvala za trud pri pripravi srečanja in 
čestitke za izvedbo. 

Več sodelovanja z gospodarji društev. 

Nadaljevati na ta način, predlog za teme: zakonodaja in planinstvo s podtemami, planinske koča – gostinski 
objekt, možni viri financiranja, delovno pravna zakonodaja, organizacija planinskega gospodarstva. 

Škoda, da so se predavanja prekrivala. De se nisem mogel vseh udeležiti. 

Mislim, da je bilo za enega prisotnega preveč tem  in ni bilo možno prisostvovati vsem temam, kljub temu, 
da je bila želja. Mislim, da je bilo pri šesti delavnici podano premalo možnosti dodatnih ponudb. 

Še kdaj! 

Nujna podrobnejša obravnava posameznih tem. Nujna jasna definicija vsebine planinstva. 

Konferenca naj bi bila vsaj vsaki dve  leti. Določiti eno ali dve temi, ki bi se poglobljeno obravnavale. Zanje 
določiti  več  časa.  Nosilec  tem  naj  posreduje  gradivo  v  naprej.  Teme:  delovna  razmerja  v  planinskem 
gospodarstvu, mladi v planinski organizaciji, oblike dela s starejšimi, ki so med članstvom v večini. 

Na enkrat je bilo odprto preveč tem, raje dve teme in te poglobljeno. 

Ekonomika  in oskrba koč z pijačo  in hrano direktno pri proizvajalcih brez trgovskih posrednikov skupno na 
nivoju PZS. 

Pripraviti  specializirano  delovno  skupino  za planinsko  kočo  kot  interpretacijsko  središče. V  spomladanski 
posvet vključiti razpravo o delovnem razmerju in pogodbah o delu. 

Delavnice naj se ne prekrivajo. 

Aktivnejši pristop PZS pri zagotavljanju sredstev za planinske koče. 

Lahko tudi 2x  letno, zlasti pred začetkom sezone,  in pa ažurno predstavljanje problematike  in možnosti za 
delovanje in poslovanje PD. Potrebujemo pomoč. 

Kar tako naprej! 

Lažji dostop do financ in dovoljenj za obnovo koč. 

Pomoč pri pridobivanju dovoljenj. Pomoč pri pripravi razpisov EKO sklada  in evropskih sredstev. Prevetiti, 
kaj je s kočami tretje kategorije. 

Črpanje denarja za obnovo planinskih koč tudi tretje kategorije. 

Kar se na konferenci dogovorimo, se naj naredi in uzakoni. 

Naslednja  naj  bi  bila  bolje  pripravljena,  saj  nam  na  področju  ponudb  naših  koč  veliko manjka  (slabi  ali 
neprimerni najemniki‐ kako to sanirati?).   

Osebno me zanima Koča kot interpretacijsko središče. 

Nadaljujte v podobni obliki. 

Naj bi se izvajala bolj pogosto. 

Interpretacija  –  s  Keršič  Svetelovo  kot posebna delavnica!  Še  več podrobnosti o možnosti  sofinanciranja 
projektov. 

Premajhne predavalnice, predolga konferenca. 

 


